

exécutée dans les six mois de la sanction de la présente loi.

37. 1. Nonobstant toute loi à ce contraire, la Cité est autorisée à décréter, sur rapport à cet effet du Bureau des Commissaires, et à faire exécuter les améliorations suivantes:

Acquérir à l'amiable ou exproprier tous les immeubles nécessaires pour ouvrir la rue Le Royer, de la Place Jacques-Cartier, en gagnant l'ouest, jusqu'à cette partie de ladite rue Le Royer qui est déjà ouverte. A cette fin, la rue Ste-Thérèse pourra être élargie de manière qu'elle serve au prolongement de ladite rue Le Royer.

Le coût de cette amélioration sera payé par la Cité à même les emprunts annuels que ladite Cité est autorisée à effectuer pour l'exécution de travaux permanents.

2. Le prix à être payé pour l'acquisition à l'amiable ou par expropriation des immeubles requis pour cette amélioration sera, nonobstant toute loi à ce contraire, la valeur réelle et actuelle des immeubles au temps de leur acquisition à l'amiable ou de leur expropriation, et, au cas d'expropriation, l'indemnité à être payée au propriétaire sera déterminée suivant les prescriptions des articles 7581 et suivant des Statuts refondus, 1909.

37a. Nonobstant toute loi à ce contraire, la Cité est autorisée et devra décréter, sur rapport à cet effet du Bureau des Commissaires, de faire exécuter les améliorations suivantes:

1. Acquérir à l'amiable ou exproprier dans les six mois de la sanction de la présente loi, après la démolition des bâtiments, la partie des terrains portant les numéros 86 et 87 du cadastre du quartier Est nécessaires à l'élargissement de la rue St-Vincent, conformément au plan homologué de la Cité.

Le coût de cette amélioration sera payé par la Cité à même les emprunts annuels que la Cité est autorisée à effectuer pour l'exécution de travaux permanents.

2. Le prix à être payé pour l'acquisition à l'amiable ou par expropriation des terrains requis pour cette amélioration sera, nonobstant toute loi à ce contraire, la valeur réelle et actuelle desdits terrains au temps de leur acquisition à l'amiable ou de leur expropriation, et, au cas d'expropriation, l'indemnité à être payée au propriétaire sera déterminée suivant les prescriptions des articles 7581 et suivants des Statuts Refondus, 1909.

38. Nonobstant toute loi à ce contraire, la Cité est autorisée à décréter, sur rapport à cet effet du Bureau des Commissaires, et à faire exécuter l'amélioration suivante:

Ouvrir la rue Sherbrooke depuis l'avenue de Lorimier jusqu'à la rue Fullum, conformément au plan homologué, par achat à l'amiable ou par voie d'expropriation; et, dans ce but, acquérir ou exproprier, sur toute ou partie seulement de leur profondeur, les immeubles traversés par la ligne homologuée telle qu'indiquée sur ce plan et tout lot contigu à l'arrière partie de ces immeubles; pour revendre ensuite, en partie ou en totalité, le surplus de ces immeubles qui ne sera pas affecté à l'ouverture de la rue.

Au cas d'expropriation totale ou partielle, l'indemnité à être payée aux propriétaires de ces immeubles sera déterminée suivant les prescriptions des articles 7581 et suivants des Statuts refondus, 1909.

Le montant requis pour payer le coût de cette amélioration sera imputé sur les fonds d'emprunt que la Cité a à sa disposition, et le produit des ventes du surplus des terrains ainsi acquis et des matériaux de démolition sera appliqué pour autant au remboursement à ce fonds d'emprunt.

39. Nonobstant toute loi à ce contraire, la Cité de Montréal est autorisée à décréter, sur rapport à cet effet du Bureau des Commissaires, et à faire exécuter l'amélioration suivante:

tion to a point opposite the division line between the lots bearing cadastral Nos 1755-24-1 and 1755-22-4

The total cost of the said improvement shall be paid by the owners of the immoveables situate on both sides of the proposed extension. The said improvement shall be made within six months from the date of the sanction of this act.

37. 1. Notwithstanding any law to the contrary, the city is authorized, on a report to that effect by the board of commissioners, to enact and to carry out the following improvements:

To acquire by mutual agreement or to expropriate all the immoveables required for the opening of LeRoyeur street, from Jacques-Cartier square westwards to that part of said Le-Royer street which is already opened. For that purpose Ste-Therèse street may be widened so as to form an extension of said LeRoyeur street.

The cost of said improvement shall be paid by the city out of the annual loans which the said city is authorized to effect for the carrying out of permanent works.

2 The price to be paid for the acquisition by mutual agreement or by expropriation, of the immoveables required for such improvement shall, notwithstanding any law to the contrary, be the real and actual value of the immoveable at the time of the acquisition thereof by mutual agreement or by expropriation, and, in the case of expropriation, the indemnity to be paid to the owners shall be determined according to the provisions of articles 7581 and following of the Revised Statutes, 1909.

37a. Notwithstanding any law to the contrary the city is authorized on a report to that effect by the Board of Commissioners to enact and to carry out the following improvement.

1. To acquire by mutual agreement or to expropriate within six months from the date of the sanction of this act after the demolition of the buildings, that part of the land bearing number 86 and 87 of the cadastre of the east ward necessary for widening St. Vincent street according to the homologated plan of the city. The cost of such improvement shall be paid by the city out of the annual loans the city is authorized to make for the execution of permanent works.

2 The price to be paid for the acquisition by mutual agreement or by expropriation of the land necessary for such improvement, shall notwithstanding any law to the contrary be the real and actual value of the said lands at the time of their acquisition by mutual agreement or by expropriation and in the case of expropriation the indemnity to be paid to the proprietors shall be determined according to the provisions of articles 7581 and following of the Revised Statutes 1909.

38. Notwithstanding any law to the contrary, the city is authorized on a report to that effect by the board of commissioners, to enact and carry out the following improvement;

To open Sherbrooke street from DeLorimier avenue to Fullum street, according to the homologated plan, by purchase by mutual agreement or by expropriation, and to that end, to acquire or expropriate the immoveables, crossed by the homologated line as shown on such plan, and any lot contiguous to the rear of these immoveables, for the whole or a portion only of their depth; and afterwards sell the whole or a portion of the excess of such immoveables not used in opening the street.

In the event of total or partial expropriation, the compensation to be paid to the owners of such immoveables shall be determined in accordance with the prescriptions of articles 7581 and following of the Revised Statutes, 1909.

The amount required to pay the cost of such improvement shall be charged to the loans fund which the city has at its disposal and the proceeds of the sale of the excess of the sale of the lots so acquired and of the materials of the demolished buildings shall be applied to the repayment of the said amount to such loans fund.

39. Notwithstanding any law to the contrary, the city of Montreal is authorized, on a report to that effect by the